

香港視覺藝術中心附屬設施及展覽場地
Minor Facilities and Exhibition Facilities of the Hong Kong Visual Arts Centre
 (適用於 2021 年 7 月 8 日直至另行通知)
 Applicable from 8 July 2021 until further notice)

附屬設施 Minor Facilities	使用人數上限 Maximum Number of Users
陶瓷室 Ceramics Studios	6
雕塑室 (金屬/陶土/石膏) Sculpture Studios (Metal/Clay/Plaster)	2
雕塑室 (石) Sculpture Studios (Stone)	1
雕塑室 (木) Sculpture Studios (Wood)	1
平版及孔版畫室 Printmaking Studios (Planography/Serigraphy)	3
凹版畫室 Printmaking Studios (Intaglio)	2
凸版畫室 Printmaking Studios (Relief)	2
演講廳 Lecture Theatre	59
多用途活動室 1/2 Multi-purpose Room 1/2	17
多用途工作室 1/2/3 Multi-purpose Studio 1/2/3	17

展覽場地 Exhibition Facilities	使用人數上限 Maximum Number of Users
展覽廳 Exhibition Hall	35

租用人須知

- 進入場館時須接受體溫檢測和使用酒精搓手液
- 進場及使用設施期間入必須佩戴自備的口罩
- 若有發燒或呼吸道症狀，應避免使用場館設施，並盡快求醫
- 於租用設施及公用地方保持適當的個人距離
- 使用設施進行活動期間，每組參加者包括導師最多為四人，組與組之間須保持社交距離
- 展覽廳將限制入場人數，參觀人士以先到先得方式進場

Notes to hirers

- All need to take temperature check and use hand sanitiser before admission
- All need to wear masks upon entering the venue and using the facilities
- Any users with fever or respiratory symptoms should refrain from using the venue facilities and seek medical assistance immediately
- Maintain appropriate physical distancing in hiring units and common areas
- When using hiring units for holding activities, no more than four participants including the instructor in a cluster could be conducted, with appropriate distance maintained between groups
- Visitors flow will be limited in Exhibition Hall and first-come, first serve basis will be applied